
Styremøte 25.01.2021  
Ravnsv 5 ( Troll) 
 
Deltakere 

Navn Initialer Tilstede Kommentar 

Arnt  Ove Flatås  AOF X  

Espen Sivertsen EF X  

Tormod Hovd TH X  

Geir Strid 

Tor Einar Jørgensen 

Dag Kristian Halsan 

GST 

TEJ 

DKH 

X 

X 

X 

 

Referent 

 

John Olav Sørmo JOS X  

Kirsti Alstad KA X  

    

AGENDA 
1. Aksjoner siste møte 
2. Hva gjør vi med det utsatte årsmøtet?  
3.  Forberede møte med SGA   ( Møtetidspunkt enda ikke avtalt, forhåpentligvis OK til 

25.01  ) 
a. Aktivitetsplan 2021 
b. Presentasjon underlag til møtet med styret i SGA - hjemmelekse til møtet 

      
4. Tomtvasslaget 75 år 
5. Tomtvassposten 2021  
6. Tiltak / tanker for å profilere Tomtvasslaget  
7. Løypekjøring 2021 
8. Eventuelt 

 
REFERAT: 

1. Aksjoner siste møte. 
a. Premien levert ut. 
b. GPS mottatt og testet (for skisporet.no). 
c. Strøm Lavøya, mangler fortsatt svar fra en del hytteeiere. 

2. Hva gjør vi med det utsatte årsmøtet?  
a. Vi velger å kjøre frem til neste år uten nytt årsmøte. Kirsti trer inn i styret og 

fyller den ledige plassen der. 
3.  Forberede møte med SGA (Møtetidspunkt enda ikke avtalt. 

a. Aktivitetsplan 2021. 
i. Naturlig å ta etter møtet med SGA styret. 

b. Presentasjon underlag til møtet med styret i SGA. 
i. Presentasjon som sendes SGA før møte med dem gjennomgått. 

4. Tomtvasslaget 75 år. 
a. Boka ligger til ombrekk nå. 

5. Tomtvassposten 2021. 
a. Tomtvassposten sendes ut i papirformat med giro. 



6. Tiltak / tanker for å profilere Tomtvasslaget. 
a. Nytt innhold i Tomtvassposten? 
b. Mer aktiv bruk av FB siden. 

7. Løypekjøring 2021. 
a. Samme frekvens/opplegg som forrige vinter. 

8. Eventuelt. 
a. Mangler ved i gapahuken Tomtvasslia. Vi oppfordrer SGA til å ta en runde og 

etterfylle med ved på de plassene der det er lagt ut ved. 
 
Neste møte: Settes opp slik at vi forbereder utsending av Tomtvassposten. 


